
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 1. oktober 2019 kl. 19.00 
Udeblivelse uden afbud: Svend Aage, Søren 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. september 2019 blev godkendt. 
 
Vores 1. suppleant Kathe Isaksen blev budt velkommen. 
 
1. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet. 
 
2.  
Bentes bunke. Nogle beboerhenvendelser vedr. beskæring blev drøftet og vil blive besvaret. Nogle 
af kommunens regnvandsriste på stien langs Oasen skal renses. Bente tager kontakt til kommunen. 
 
3. 
Orientering fra formanden. Niels har indhentet tilbud på fjernelse af vejhække og træer i etape 1 og 
etablering af nye rønnetræer (Sorbus thuringiaca) i samme, samt beboerønsker om fjernelse af 
vejhække i etape 3, 4 og 6. Opgaverne igangsættes.  
 
4. 
Orientering fra kasserer. Bente laver saldobalance til Peter, så der kan udarbejdes budgetopfølgning. 
 
5. 
Orientering fra næstformand. Svend Aage udeblevet. 
 
6. 
Orientering fra EDB/hjemmeside. Søren udeblevet. 
 
7. 
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Rensning af regnvandsriste i hele området er 
påbegyndt. I etape 7 er der en regnvandsrist der skal udskiftes med en større rist. 
 
8. 
Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Der skal tilføres nyt faldsand på legepladserne. Niels bestiller. 
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. Der er aftalt et møde med kommunens ansvarlige for de grønne 
områder. Mogens, Jørn, Lars og Bente deltager. Et buskads i etape 8 fjernes og der sås græs.  
 
11. 
Eventuelt. Peter stillede forslag om etablering af en tidslinie med fotos på hjemmesiden, så 
beboerne kan se, hvad der er blevet udført tidligere (historik).  Bestyrelsesmødet i december er 
flyttet fra d. 10. december til d. 3. december, stadig kl.17.00. 
 
 
Referent: Bente Jensen 
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